
Vzkazy od rodičů: 

  
Jsem velmi ráda, že jsem vybrala pro syna tuto školu a celou školní docházku ji chválím a doporučuji. 

Tato škola byla pro nás nejlepší volbou v životě. Jsme rádi, že děti měly štěstí a mohly zažít tak skvělý přístup všech 
učitelů.  

Syn chodí do připravky a musim pochvalit paní učitelku Křupalovou, je úžasná a věřím, že přípravky budou pokračovat, 
protože pro náše dítě to bylo nejlepší rozhodnutí.  

Urcite by se mel9 vice resit chovani deti. Aby nemely strach chodot do skoly 

 Líbí se mi vaše práce, děti jsou ve škole spokojené. Díky  

P.uc. Huvarova by mohla být k dětem empatičtejši,a více profesionální, nemá u dětí vybudovaný přirozený respekt,děti 
neumí zaujmout,a poté vše řeší nepříjemným křikem. 

Vaši školu všem vřele doporučuji  

Dobrý den, syn navštěvuje osmou třídu ZŠ. Někdy mi připadá, že někteří vyučující zasílají dětem až příliš mnoho 
studijních materiálů (nemyslím tím procvičování) - ve škole i doma děti používají učebnice, pracovní sešity, sešity k 
zápisům z hodin a to je dle mého názoru na základní škole dostačující.  Jinak jsem se ZŠ Dětská velmi spokojena a 
ostatním určitě doporučuji. Děkuji  

Žádám, aby učitelka 5B třídy pečlivěji kontrolovala sešity.   

Děkuji všem učitelům, že učí mé dítě  

Chtěli bychom moc poděkovat milé paní ředitelce i všem pedagogům za skvělý přístup k našim dětem a jejich výuce. 
Naše děti mají tuto školu moc rádi a my coby rodiče jsme s přístupem pedagogů nadmíru spokojeni. Nemluvě o 
bohatých školních i mimoškolních akcí, na které se vždy moc těšíme. A v neposlední řadě bychom chtěli "vyzdvihnout" 
paní ředitelku, která nás vždy "obdarovala" milým úsměvem a vlídnými slovy :-)  

"-) 

Více sportu, pohybu a kulturních akcí. 

Na ZŠ Dětskou chodí již druhá generace naší rodiny a jsme velice spkojení.  

Na tuto školu jsme chodili oba dva s manželem a ve srovnání před  17ti lety a teď je změna k dobrému a lepšímu v 
každém ohledu perfektní. Podotýkám, že ochota ať už u příjmu dcery do školy tak ochota třídní učitelky dcery je úžasná 
a i syna určitě přihlásíme.  Jsme nadmíru spokojeni:) 

Ne  

Škola nebuduje pocit bezpečí a důvěry ve třídách, učitelé to neumí, chybí individuální přístup k dětem, ohodnoceni 
jsou jen oblíbení učitelé.  Učitelé jsou vyhoření, je třeba lepšího podporujícího vedení. Stalo se, že dítěti byl podán lék 
na bolest hlavy, rodiče nejsou informováni ohledně úrazů. Klima třídy i školy je neuspokojivá, ředitelka neumí 
komunikovat  s rodiči, ani vtvořit důvěrné a bezpečné prostředí pro žáky, pro učitele možná ano.  Strašná úroveň stravy, 
navrhuji komisi pro hodnocení  obědů z řad rodičů. Jsem pro zavedení komise pro školy z řad rodičů, ta by reportovala 
zastupitelům.  

Bylo by super,kdyby opět fungoval školní psycholog ( nevím,jestli na to máte vliv,ohledně placení nepedagogům). 

Velmi oceňuji mailovou komunikaci p. Ředitelky s rodiči.  

ZŠ dětska je jedna z nejlepších!!Komunikace a prostředí školy je opravdu perfektní  

Pokračujte jen tak dál. 

Škola je fajn, ale kuchyň, resp. strava dost hrozná.  

Klasifikace dětí je u některých pedagogů hodně špatná. 



Oceňujeme snahu učitelů i vedení školy a nadstandardní informovanost rodičů. 

Zaměřte se prosím na provoz a fungování školní družiny. Způsob jejího fungování mě dosti tíží a nejsem s tímto 
provozem spokojená. Pokud i vy jste družinu za svých dětských let využívali určitě se vzpomenete na: Procházky, Zpěv 
s kytarou nebo klavírem, společné hry v prostorách družiny a v neposlední řadě po zábavě přichází i "práce" a tj. domácí 
úkoly, které mohou děti v družině v klidu vypracovat (počty, doplňovačky, aj.) a po vyzvednutí rodičem má dítě možnost 
se jít vyřádit venku a ne sedět u domácích úkolů a následného studia slovíček, četby a tréninku násobilky do pozdních 
odpoledních hodin (na splnění úkolů přeci družinář přes ramínko dítěte může - tak jako u nás - dohlédnout, poradit, 
opravit, vysvětlit).  Škola jako celek se mi líbí, funguje, aktivity jsou. Ale družina je mi OPRAVDU trnem v oku! Děkuji 
Vám 

Ок 

Paní učitelka Stráňavová je profesionál a osoba na správném místě. 

Škoda písmenek  

Dobrý den. Jsem ráda, že náš syn navštěvuje tuto školu a určitě bych ji ostatním doporučila. Komunikaci s vyučujícími 
i vedením školy hodnotím kladně. Jen mě občas v některých předmětech zaráží množství učebního materiálu, které 
jsou dětem elektronicky zasílány. Jedná se o základní vzdělávání a proto si myslím, že učebnice, pracovní sešity a zápisy 
v sešitech z výuky by měly být zcela dostačující. Další výukový materiál ke studiu už myslím patří až na středoškolské 
vzdělávání. Děkuji  
Děkujeme za vše co děláte pro žáky i rodiče, jen tak dál. Bylo to krásně a přínosně strávených 9 let, škoda že se za měsíc 
musíme už rozloučit. Přejeme vám všem hodně úspěchů a spokojených žáků i rodičů 
řešení šikany na delší dobu. neustále odemklá šatna školní družins, tudiž kdokoliv tam má vstup, už se dceři ztratiilo pír 
věcí, které nenašla 
paní ředitelka je přísnější na hodině aj . křičí po dětech, bojí se jí...po schůzce s ní. se to zlepšílo, za to děkuji. ale buhžel 
aj neustíle odpadá jelikož ředitelka  má vždy jiné aktivity a není přítomná na hodinu.  

 


